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PROTOKOLL KRETSSTYRET 
 

       KS-møte nr. 9/2022-2024   

       Utsendelsesdato: 3. mai 2023 

       Merknadsfrist: 8. mai 2023 

 

Møtetid: Mandag 25. april 2023       Møtested: Brynsveien 13 (Teams) 
 

  Til stede Forfall Ikke møtt 

Leder: Marcela Montserrat Fonseca Bustos  X   

Nestleder: Frode Jacobsen X   

Medlem: Lars Trælvik X   

Medlem: Hedi-Anne Birkeland  X   

Medlem: Caroline Saastad X           

Medlem: Pia Kristensen Moe X          

Medlem: Karmjit Grewal X            

Ansattes repr.: Rune Hebjerk X   

1. varamedlem: Junjie Cao X   

2. varamedlem: Birgit Opland X   

Generalsekretær: Magne Brekke X   

Seniorrådgiver: Robert Gausen X   
------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Audun Eikeland og Tone Holm Dagsvold fra administrasjonen deltok i hele møtet. 

Caroline Saastad deltok i behandlingen av K-84, K-85, K-90 og K-91. 

 

Sakliste: 

K-84 Godkjenning- KS-protokoll nr. 8/2022-2024  

K-85 Årsberetning 2022  

K-86 Kommunevalget 2023  

K-87 Budsjettbrev 2024 

K-88 Delegater til Idrettstinget  

K-89 Endret lovforslag til Idrettstinget  

K-90 Paraidrett i Oslo  

K-91 Ungdomsutvalget – oppfølging  

K-92 Utvikling Ekeberg – status og fremdrift 

K-93 Alkoholpolitisk handlingsplan – Oslo kommune 

K-94 Strategisk plan – status og oppfølging 

K-95 Orienteringssaker 

- Forslag til NIFs valgkomite  

- Idrettssommer 2023  

- Jobbprogram for ungdom  

- Vårmøte for ISUer og særkretser  

- Østmarka nasjonalpark 

- Tildelinger «Inkludering i idrettslag»  

- Tildelinger «Idrett og utfordring» 
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K-84 Protokoll   

KS-protokoll nr. 8/2022-2024. 

 

Vedtak: 

 Protokollen ble godkjent. 

 

 

K-85 Årsberetning 2022 

Generalsekretæren innledet til saken med en gjennomgang av forslaget til årsberetning 

for 2022.  

 

Styret mener beretningen gir et godt bilde av idrettskretsens virksomhet i 2022. Styret 

diskuterte formatet for årsberetningen og hvordan oppdraget i den strategiske planen 

gjenspeiles i årsberetningen.  

 

Som tillegg til den ordinære beretningen ba styret om at det utformes en kortversjon 

(en side) med tall og fakta og resultatrapportering med utgangspunkt i strategisk plan. 

 

 Vedtak: 

Styrets årsberetning for 2022 vedtas med de merknader som kom frem i møtet. 

 

 

K-86  Kommunevalget 2023  

Generalsekretæren innledet til saken med en gjennomgang av administrasjonens 

forslag til aktiviteter frem mot kommunevalget i september. 

 

Kretsstyret gikk gjennom forslaget, og diskuterte formålstjenlige aktiviteter. 

Kretsstyret mener at et sentralt arrangement eventuelt bør søkes gjennomført i 

samarbeid med media. 

 

Vedtak: 

Kretsstyret vedtok administrasjonens forslag til plan for kommunevalget 2023. 

 

 

K-87  Budsjettbrev 2024 

Generalsekretæren innledet til saken og la frem administrasjonens forslag til innhold i 

budsjettbrevet til Oslo kommune for 2024. 

 

Kretsstyret diskuterte innretningen og de konkrete forslagene i administrasjonens 

forslag. Styret mener at budsjettinnspillet ber om et nødvendig økonomisk løft for 

idretten i Oslo.  

 

Vedtak: 

Kretsstyret tar forslag til hovedinnretning for budsjettbrevet til Oslo kommune til 

etterretning. Styret ba administrasjonen om å ferdigstille budsjettbrevet. 
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K-88 Delegater til idrettstinget 2023 

Styreleder innledet til saken. Kretsstyret har mandat fra kretstinget til å oppnevne 

delegater til Idrettstinget 2023. Forslag til kandidatliste ble lagt frem og godkjent av 

styret. 

 

Vedtak:  
Kretsstyret oppnevner følgende delegater til Idrettstinget 2023: Marcela Montserrat 

Fonseca Bustos (leder), Frode Jacobsen (nestleder), Lars Trælvik (styremedlem), 

Caroline Saastad (styremedlem), Dag Endal (leder Haugerud IF) 

 

 

K-89  Endret lovforslag til Idrettstinget  

Generalsekretæren innledet til saken. OIK har sendt inn justert forslag til endring av 

NIFs lov § 10-4 etter dialog med administrasjonen i NIF.  

 

Styret har godkjent justeringen av forslaget per e-post, og denne saken stadfester 

styrets vedtak. 

 

Vedtak: 

Kretsstyret godkjenner justert forslag til Idrettstinget.  

 

 

K-90  Paraidrett i Oslo  

Kine Wold Lunde fra administrasjonen innledet til saken med en presentasjon av 

status for paraidretten i Oslo. 

 

Kretsstyret stilte spørsmål og diskuterte aktuelle problemstillinger, herunder 

målsettinger og strategier, og generelt om hvilken rolle OIK skal ha i arbeidet med 

paraidretten. 

 

Vedtak: 

Styret ba administrasjonen om å følge opp arbeidet med paraidrett i Oslo i samsvar 

med saksfremlegget og de merknader som kom frem i møtet.  

 

 

K-91 Ungdomsutvalget – oppfølging  

Caroline Saastad innledet til saken og presenterte ungdomsutvalgets forslag til mandat 

for et ungdomsutvalg i Oslo Idrettskrets.  

 

Styret berømmet ungdomsutvalgets arbeid og diskuterte innholdet i det fremlagte 

forslaget. Sentrale momenter i diskusjonen var: 

- Hvor vidt ungdomsutvalget bør konstituere seg selv og velge sin egen ledelse? 

- Hvordan og av hvem ungdomsutvalget skal følges opp av styret? 

- Administrasjon i OIK sin rolle og oppgaver for utvalget. 

Kretsstyret mener at mandatet skal beskrive administrasjonens rolle og oppgaver i 

oppfølging av ungdomsutvalget. 

 

Vedtak: 

Kretsstyret ba om at saken kommer tilbake til styret så snart et revidert forslag til 

mandat for ungdomsutvalg foreligger. 
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K-92  Utvikling Ekeberg – status og fremdrift  

Generalsekretæren innledet til saken og redegjorde for status i Ekebergprosjektet. 

 

 Vedtak: 

Kretsstyret tar saken til orientering og ber generalsekretæren følge opp i tråd med de 

merknader som kom frem i møtet. 

 

 

K-93  Alkoholpolitisk handlingsplan – Oslo kommune 

Generalsekretæren innledet til saken. Oslo kommune har bedt om innspill til deres 

alkoholpolitiske handlingsplan. Idretten er omtalt i forbindelse med tiltaket «Sikre 

alkoholfrie arenaer i offentlig rom», hvor kommunen har en restriktiv holdning til å gi 

skjenkebevilling i forbindelse med idrettsarrangement. 

 

Kretsstyret mener at dagens praksis fungerer bra, og at erfaringene med de unntakene 

som gis tilsier at dette fungerer tilfredsstillende.  

 

Vedtak: 

Kretsstyret ba administrasjonen om å gi innspill i tråd med saksfremlegget og innspill 

som kom frem i møtet. 

 

 

K-94 Strategisk plan – status og oppfølging 

Generalsekretæren innledet til saken og presenterte status for måloppnåelse innenfor 

innsatsområdene i strategisk plan.  

 

Kretsstyret gikk gjennom rapporten, stilte spørsmål og diskuterte både innhold og 

form på rapporten.  

 

Vedtak: 

Styret tar saken til orientering og ba administrasjonen om å komme tilbake med 

oppdatert rapport når idrettsregistrering for 2022 er ferdig. 

 

 

K-83  Orienteringssaker  

Forslag til NIFs valgkomite  

Generalsekretæren orienterte om samlet innspill fra idrettskretsene til kandidater for 

valgkomiteen i NIF. 

 

Idrettssommer 2023  

Generalsekretæren orienterte om status for planleggingen av Idrettssommer 2023. 

 

Jobbprogram for ungdom  

Generalsekretæren orienterte om tildelte prosjektmidler fra Sparebankstiftelsen DNB 

til jobbprogram for ungdom. 

 

Vårmøte for ISUer og særkretser  

Generalsekretæren orienterte om planlagt møte for ISU og særkretser mandag 15.mai. 
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Østmarka nasjonalpark 

Generalsekretæren orienterte om status for arbeidet med Østmarka nasjonalpark. 

 

Tildelinger «Inkludering i idrettslag»  

Generalsekretæren orienterte om fordelingen av prosjektmidler til «Inkludering i 

idrettslag». 

 

Tildelinger «Idrett og utfordring» 

Generalsekretæren orienterte om fordelingen av prosjektmidler til «Idrett og 

utfordring». 

 

 

 
 

 


